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Bestyrelsesmøde Sorø Roklub 28.5.24 

Deltagere: Formanden Gert Iversen, Kasser Lene Pålsson, Materielforvalter Christian Mølvig, 

Næstformand Klaus Steffensen, Kaproningschef Bo Vilhelmsen, Rochef Anne Ørsted, Karen 

(spinnere), Morten Hallgreen (morgenroere) og husforvalter Kirsten Kuhn 

Afbud: Ungdomstræner. 

 

1. Bemærkninger til dagsordenen 

Ingen bemærkninger. 

 

2. Indlæg fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer 

Formanden 

Tak til morgenroerne for at lave vores nye bådbro, til Mølvig for at skaffe finansiering, samt 

Bo for at skaffe os af med delene af den gamle bådbro. 

Generel info fra Hovedbestyrelsen (HB) for DFFR. Sorø Roklubs formand er blevet del af 

DFFRs bestyrelse og er dermed engageret i arbejdet. Han har posten som 

økonomiansvarlig. 

• Konstituering. Som ny næstformand er udpeget Bo Kalizan, Roskilde Roklub. 

• Kaproningsudvalg. Udvalget trak sig efter uenighed om bl.a. udtagelser til U19 EM. 

• Udtagelse. Der er nu udtaget roere til U19 EM i Polen, hvor Emil og Valdemar er 

deltager fra Sorø Roklub. De to, træner Bo og Gert som holdleder fra DFFRs drager til 

Polen på torsdag. 

Appen ”ombord”. Der udvikles en ny app bl.a. bakket op af DFFR, tidshorisont ca. 1 år. 

Derfor sættes det videre arbejde med at afdække, hvilke apps eller systemer, der kan passe 

Sorø Roklub på pause. 

Ressortområder – arbejdsbeskrivelser – bemærkninger 

Klaus udarbejder et oplæg til den næste bestyrelse, som kan behandles på første møde i 

bestyrelsen efter Generalforsamlingen. 

Store maledag 

Morten køber sort maling til rækværket. Rækværket laves af resterne fra bådbroen. Kirsten 

orienterer kommunen. 

Søbrugerdag lørdag den 15. juni, kl. 10-14. Der er mulighed for at afprøve de forskellige 

aktiviteter, som er præsenteret ved søen. Sejlklub, Kajak- og roklub og fiskeklubben viser 

sig frem. 

Kom endelig og deltag i aktiviteterne samt i fremvisning af Sorø Roklub. 

Kaproningsudvalget planlægger en træningsweekend i Sorø, weekenden inden regattaen. 

Planlægning af opgaver til Sorø Regatta/Nordiske Mesterskaber 

• Lene har udsendt referat fra mødet om regattaen og de frivilliges opgaver, tjek 

mailboksen. Mailen kom den 1.5. 

• Toiletvogn er bestilt. Gert går i dialog med Tommy om at have bedre vogne 

• Banerne lægges ud den 22. juni. Der kan altid bruges frivillige kræfter 
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• Der er skabt kontakt med kommunen vedr. flag, flagstænger og køreplader. 

• Anne har bestilt badges til de frivillige: Staff Sorø Roklub 

• Invitationer til Sorø Regatta til sponsorerne. Christian melder navne ind til Gert 

• Karen tager og afleverer flasker efter regattaen for at indhente pant. 

Aqtive Days i Korsør den 24. august 24, Coastal Rowing. DFFR stiller mandskab og både til 

rådighed, men mangler nogle der kan fange ro-interesserede. Der spørges ind til, om Sorø 

Roklub er interesseret i at deltage. 

Bestyrelsen besluttede, at dette ikke har interesse for klubben og der ikke er overskud til at 

kaste sig over en ny aktivitet man ikke har det store kendskab til (coastal rowing). 

Udvidelse af trivselsrummet. 

Skabe mere plads til nye aktiviteter, der kan bringe flere medlemmer til gruppen. Der 

arbejdes videre med idéer. 

Kommunens Planer for Carlsens Plæne 

Gert holdt møde med kommunen vedr. helhedsplanen. Kommunen har givet garanti for at 

der ikke sker noget, som forhindrer at Carlsens Plæne også fremadrettet kan bruges som 

udgangspunkt for regattaer. Hvordan løsningen kommer til at blive er ikke afgjort endnu. 

 

3. Næstformand Klaus Steffensen 

Sommer i Sorø. Mandag, tirsdag og onsdag i uge 26 er Sorø Roklub tilmeldt. Bo skaffer 

unge roere. Der skal laves programmer. Anne laver et udkast til tekst, som kan lægges op på 

facebook – den offentlige side. 

OBS: Efter mødet blev det opdaget, at skoleeleverne IKKE har fri endnu, sidste skoledag før 

sommerferien er fredagen i uge 26. Arrangementet skal derfor enten flyttes til om 

eftermiddagen eller til ugen efter. 

Donationen fra DGI til de unge roere. Der skal nedsættes et udvalg til planlægning af ca. 3 

arrangementer og her vil midlerne fra donationen til træningslager kunne bruges. Mølvig og 

Kirsten samler de unge i et planlægningsudvalg og til at skrive svar til DGI. 

 

4. Kasserer Lene Pålsson 

Regnskab til dags dato  

Regnskabet gennemgås. Sponsorindtægter er på over 160.000 kr, derudover udestår ca. 

60.000 kr., som er uddelt, men ikke modtaget endnu. 

Udgifter til kaproning, drift af både og materiel samt regattaen afventer. 

Bro og trivselsrummet er blevet noget billigere end forventet.  

 

5. Kaproningschef Bo Vilhelmsen 

Nyt om kaproningskalenderen 

Emil og Valdemar tager til U19EM, herefter tages dobbeltfireren i brug igen for at gå efter 

Coupe de la Jeunesse. 

Regner med at køre fuld kraft på 8’er-ligaen. 

 

Skoleroning 

7. klasser fra Sorø Privatskole kommer ned og ror i de kommende uger. Et set up i forhold 

til ergometerroning mv. Hermed prøver vi at gøre de unge nysgerrig på vores sportsgren. 
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Skole OL 

Hadsund Roklub har stor succes med at invitere til skole OL i ergometerroning. Hvor hver 

skole finder den bedste i hver klasse som så ror mod hinanden. Det trækker unge nye roere 

til. Konkurrencemindset. Bo ønsker at vi kigger ind i konceptet og lader os inspirere heraf 

til vinter. Helle Vilhelmsen er udpeget som projektleder på opgaven. 

 

Rasmus Lind 

Går efter at ro dobbeltfirer i år og single sculler til World Cup løbende inden da. 

 

Rulleskinner 

Smeden laver en prototype til bådudtræk, der kan være noget smallere og som kan trækkes 

1½ meter ud, så man kommer fri fra rig. Hvis alle skal skiftes skal der 40 rulleskinner til. 

 

6. Rochef Anne Ørsted 

Førstehjælpskursus 

Der er ikke nyt endnu. 

Sociale arrangementer 

Der er blevet afholdt filmaften med filmen Boys and the Boat. 

Næste arrangement er festen den 22. juni med dansk mad og caribiske drinks. 

Anne kigger på en ny dato for pandekageaften. 

Grillaften den 5. juni – Anne laver et opslag for at reklamere for arrangementet. 

Kanindåb 

Anne melder dato ud og arrangerer sammen med Mølvig.  

 

7. Husforvalter Kirsten Kuhn Iversen 

Rengøring 

Kontrakten med rengøringsfirmaet er opsagt. Der arbejdes på at finde en afløser. 

 

Nøglesystem (Bo) 

Der skal udarbejdes en liste over hvem og hvor mange, der skal have en brik. 

Bo sikrer at listen fra Laila indhentes og skriver ud på facebook og mail, således at der kan 

udarbejdes en opdateret liste til kommunen. 

 

Billeder og opslag i rammerne på klubhuset 

Der arbejdes videre på indhold til rammerne. 

 

 

8. Materielforvalter Christian Mølvig 

Vintervedligehold 

Christian gennemgår bådende og foretager småreparationer. 

Christian udarbejder en liste over, hvilke sko, der skal indkøbes. 

 

Fondsansøgninger – status 

Der er ca. 6 ansøgninger ude, som der ikke er kommet svar på endnu. 

Der er givet sponsorat til en halv cox box. 

Der arrangeres en sponsoraften lige efter sommerferien. 



 

4 
 

 

Salg af gamle både, hvilke og hvem? 

Mølvig, Bo og Peter Lindblom udarbejder oversigt over hvilke både, der skal sælges. 

 

9. Ungdomsleder 

Ungdomslederne inddrages i arbejdet med at skabe arrangementer for de unge, sponsoreret 

af DGI. 

 

10. Repræsentant for Morgenroerne Morten 

Besøg af DFDS roklub den 8. juni. Skal ro en tur og skal prøve at ro gig. 

Udflugt til Svendborg den 15., 16. og 17. juni. 

 

11. Repræsentant for spinnerne Karen 

Intet nyt. 

 

12. Evt. 

Gert beder om at alle i bestyrelsen overvejer, hvorvidt de ønsker at genopstille ved næste 

generalforsamling. Er der flere, der ønsker at udtræde vil det betyde, at vi skal rekruttere 

interesserede. 

 

13. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Næste møde afholdes mandag den 24. juni, kl. 18.30. 


